

Проект на ПМС за определяне нов размер на минималната работна заплата за страната

Информация

Откриване / Приключване: 19.05.2017 г. - 19.06.2017 г. Неактивна

Номер на консултация: #2632-K

Област на политика: Социална политика и заетост

Тип консултация: ---

Правителството предприе необходимите действия за консултиране проекта в Националния съвет за тристранно сътрудничество.

Минималната работна заплата от 1 януари 2017 г. остава 460 лв.

Размерът ѝ способства икономическия растеж, устойчивите темпове на БВП през последните години, увеличаване броя на заетите и ръстът на средната работна заплата в страната.

Проектът на ПМС ще бъде публикуван за 30 дни на Портала за обществени консултации и на интернет страницата на МТСП. Справката за отразените становища ще бъде публикувана на Портала за обществени консултации и на интернет страницата на МТСП.

Лице за контакт:

Теменужка Златанова - началник на отдел "Жизнен стандарт, доходи от труд и социална икономика в дирекция "Стратегическо планиране и демографска политика"

тел.: 02/8119 513; ел. поща: tzlatanova@mlsp.government.bg

Начини на предоставяне на предложения и становища

- Портала за обществени консултации (изисква се регистрация чрез имейл);
- Електронна поща на посочените адреси;
- Системата за сигурно електронно връчване <https://edelivery.egov.bg/> (изисква се квалифициран електронен подпис или ПИК на НОИ);
- Официалния адрес за кореспонденция.

Документи

Пакет основни документи:

[stanovishte_MA_MS_MRZ.pdf - вер. 1.0 | 19.05.2017](#)

[2017_05_19_OB-mrz мс -3 k.docx - вер. 1.0 | 19.05.2017](#)

[pms-mrz-248. БП.docx - вер. 1.0 | 19.05.2017](#)

[doklad_460_ms-248-БП 18.052017г \(3\).docx - вер. 1.0 | 19.05.2017](#)

Консултационен документ:

Справка становища:

Коментари

История

Начало на обществената консултация - 19.05.2017

Приключване на консултацията - 19.06.2017

Справка за получените предложения

Справка или съобщение.

Окончателен акт на Министерския съвет
